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Výbor pro partnerské regiony, vnější vztahy  
a marketing Zastupitelstva Plzeňského kraje 
Zápis ze 7. zasedání dne 25. 4. 2022 

  

  
 
 

 

 

 Prezence 
Přítomni předseda:  

Pavel Javorský 
 
členové:  
RNDr. Stanislav Havier, Ph.D. 
Zdeněk Hrubý  
Mgr. Tomáš Chmelík  
Michela Králová 
Ing. Martin Kříž 
Radomír Řezanina  
PhDr. Kristýna Švédová  
PhDr. Ing. Mgr. et Mgr. Jiří Valenta, DBA  
Libor Žmiják  
 
 

Omluveni Ing. Alena Lochmannová, Ph.D., MBA  

  

  

Hosté Ing. Jitka Bednářová- pověřena zastupováním vedoucího Odboru 
kancelář hejtmana, KÚPK 
Ing. Milan Kozel- vedoucí Oddělení vnějších vztahů, KÚPK 
Mgr. Karolina Remenárová- pověřena zastupováním vedoucího 
Oddělení marketingu, KÚPK 

 

 

 

Na vědomí 

 
 
 
 

Odbor kancelář ředitele KÚPK  (kopie - prezenční listina) 
 
 
 
 
 

  

 

 

Číslo zasedání 
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Datum konání  25. 4. 2022 – 15.00 hod.  

Místo konání Zasedací místnost č. 326, KÚPK 

Zapisovatel Šárka Batková, M.Ec. 
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Program 
 

1. Zahájení  
2. Schválení, případné doplnění programu, volba ověřovatele zápisu  
3. Kontrola usnesení  

4. Informace z jednání Zastupitelstva PK a projednání zajištění úkolů vyplývajících 
z jeho usnesení  

5. Aktuální informace ke spolupráci s partnerskými regiony  

6. Přehled marketingových akcí PK 

7. Změna termínů zasedání výboru 

8. Různé  

9. Diskuze a závěr  
 

 

Zápis z jednání 
 

Číslo Text 

 
1 

 
Zahájení  

 
Předseda výboru Pavel Javorský zahájil 7. zasedání Výboru pro partnerské 
regiony, vnější vztahy a marketing Zastupitelstva Plzeňského kraje (dále 
VPRVV), které bylo svoláno elektronickou pozvánkou ze dne 14. dubna 2022 
a zahájil zasedání v 15:00 hodin. 

 
Předseda se v krátkosti představil a přivítal přítomné členy i hosty. 

 
Počet přítomných členů VPRVV na začátku zasedání: 9. 
Výbor je usnášeníschopný. 
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Schválení, případné doplnění programu, volba ověřovatele zápisu 

 
Předseda představil program jednání, který byl oproti Plánu činnosti pro rok 
2022 rozšířen o bod č. 6 Přehled marketingových akcí PK a bod č. 7 Změna 
termínů zasedání výboru a zeptal se přítomných členů, zda mají připomínky. 
Žádné připomínky nebyly. 

 
Program jednání byl schválen.                     

 
Předseda vyzval členy, aby se každý z nich v krátkosti představil. 

 
Ověřovatelem zápisu a usnesení byl zvolen PhDr. Ing. Mgr. et Mgr. Jiří Valenta, 
DBA, který s nominací souhlasil a výbor jej schválil.  
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Kontrola usnesení  
 

Předseda uvedl, že všem členům byl poslán e-mailem zápis z 6. jednání a 
dotázal se, zda jsou k němu nějaké připomínky. Připomínky nebyly. 
Na posledním zasedání nebyla přijata žádná usnesení.      
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Informace z jednání Zastupitelstva PK a projednání zajištění úkolů 
vyplývajících z jeho usnesení  
 

Předseda informoval přítomné, že došlo k vypovězení partnerského regionu 
Sverdlovské oblasti (Rusko) a došlo ke změnám ve výborech ZPK.  
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Aktuální informace ke spolupráci s partnerskými regiony  

 

Předseda požádal Ing. Kozla, aby seznámil členy s partnerskými regiony PK. 
Ing. Kozel okomentoval prezentaci, která je přílohou tohoto Zápisu. 

 

 V současné době 8 partnerských regionů, různá intenzita 
spolupráce, dnes je situace velmi ovlivněna Covidem- 19. 
Dlouhodobě nejvíce aktivní Německo. V současné době se 
spolupráce, společné projekty a návštěvy začínají opět rozbíhat po 
2,5 letech v utlumeném režimu. 
 

Aktivní spolupráce: 

 Horní Falc (Německo)- nejaktivnější mezi partnerskými regiony, 
pracovní skupiny, každoročně přeshraniční konference, společné 
projekty- kvůli pandemii není žádný momentálně probíhající, 
nedávné setkání pana hejtmana s vedením  

 Dolní Bavorsko (Německo)- časté setkávání představitelů a řešení 
praktických problémů příhraničí, projekt Dunaj- Vltava, do 2019 
společné infocentrum PK a Arberland na nám. Republiky v Plzni. 

 Župa Caras-Severin (Rumunsko)- spolupráce kvůli tradičním 
českým vesnicím v oblasti Banátu (součástí župy), na úřadě župy 
česky hovořící zástupce české menšiny,  

 Bjelovarsko-bilogorska župa (Chorvatsko)- spolupráce kvůli 
významné české menšině (český starosta, české školy), aktivity 
zaměřené zejména na školství- výměna studentů- letos se plánuje 
opět, v záři naši studenti do Chorvatska na stáž. Dnes řešíme 
cestu pana hejtmana a účast PK na veletrhu v Bjelovaru. 

 provincie Zhejiang (ČLR)- velmi aktivní do nástupu pandemie, 55 
mil. obyvatel- z hlediska velikosti velký nepoměr, provincie má 
podepsanou deklaraci o spolupráci i s Asociací krajů ČR, více 
delegací z ČLR k nám- cca 10-15 ročně, nejčastěji z oblasti 
sociálních věcí, dopravy, legislativy. V roce 2019 výstava Hedvábí, 
čaj a porcelán- návštěva nejvyšších představitelů provincie v Plzni. 
 

Dnes málo aktivní spolupráce: 

 Provincie Bergamo (Itálie)- jeden z prvních partnerů, do 2008 velmi 
intenzivní spolupráce, po volbách v Itálii spolupráce neprobíhá, na 
pozvání nereagují. 

 Hrabství Northamptonshire (Velká Británie)- do našeho vstupu do EU 
spolupráce probíhala, projekty pro kandidátské země. Pokus o 
zapojení škol, z anglické strany spolupráce nefunguje. 

 Východokazašská oblast (Kazachstán)- navázáno prostřednictvím 
velvyslance Kazachstánu v ČR, spolupráce intenzivní v prvních 
letech- obchodní mise, spolupráce hodně podporována HK Plzeňsko, 
po 2015 utlumení vztahů 
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 město Can Tho (Vietnam)- město se statusem provincie- na základě 
velkého zájmu HK a Sdružení Vietnamců PK, podporováno 
Velvyslanectvím Vietnamské socialistické republiky v ČR, velký zájem 
na rozšíření spolupráce, avšak po obchodní misi spolupráce 
utlumena. 

 
Ukončena spolupráce 

 Region Franche-Comté (Francie)- spolupráce zaměřena na školství- 
naši studenti měli možnost rok studovat na francouzských školách, 
2016 ve Francii nové administrativní uspořádání- spojení regionů- 
pokračují ve spolupráci se Středočeským krajem, dnes nemáme ve 
Francii partnera. 

 Sverdlovská oblast (Rusko)- ze začátku velmi dobrá a intenzivní 
spolupráce, Klatovy zdě měli partnerské město, dnes kvůli situaci na 
Ukrajině jak Klatovy, tak PK spolupráci ukončili. 

 
V minulosti spolupráce s: 

 Jämtland (Švédsko)  

 Bratislavský samosprávný kraj (Slovensko) 
 
Zájem o spolupráci: 

 Ivano-Frankovská oblast na Ukrajině- v současné době připravujeme 
text deklarace a finanční nebo humanitární pomoc, po schválení ZPK 
se tento kraj stane novým partnerským krajem PK 

 
15:14 dorazil pan RNDr. Stanislav Haviar, Ph.D. 
 
Předseda poděkoval Ing. Kozlovi za představení a přivítal RNDr. Haviara, 
Ph.D. 
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Přehled marketingových akcí PK 
 

Předseda požádal Mgr. Remenárovou, aby představila činnost svého 
oddělení. 

 
Mgr. Remenárová okomentovala Návrh marketingových akcí na rok 2022, 
který členové dostali v tištěné podobě a je přílohou tohoto Zápisu. 
 

 Krajský půlmaraton- jedna z největších akcí, proběhlo úspěšně tento 
víkend, přes 1.100 běžců, počasí vyšlo 

 Cena hejtmana PK za záchranu života 2021- proběhne zítra na KÚPK, 
předá pan hejtman, probíhalo i v průběhu pandemie Covid-19 

 Dožínky PK- tradiční oslava sklizně, zemědělců, producentů- každý 
rok na jiném místě, aby pokaždé byl využit jiný region. Letos spojeno 
s vyhlášením Regionálních potravin PK 2022, proběhne v Chanovicích 
na konci srpna. 

 Cestářské rodeo- ve spolupráci se SÚS PK, PK se podílí na 
organizaci. 

 Dvorana slávy PK- osobnosti z PK uvedeni do pomyslné síně slávy, 
tuto tradici začala paní hejtmanka Emmerová. 

 Den seniorů s PK- akce pro seniory, většinou koncert- muzikálové 
melodie, vážná hudba, zveme seniory z našich organizací, možno 
zakoupit vstupenky veřejností. 
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 Čestná plaketa hejtmana PK za odvážné občanské postoje- nová 
cena, zavedl pan hejtman Bernard. Předává se lidem, kteří prokázali 
své statečné občanské postoje v jakémkoliv slova smyslu. PK 
spolupracuje s Legionářskou obcí, Konfederací vězňů, a jinými. Na 
stříbrné plaketě zobrazen Jan Palach. 

 Setkání zaměstnanců KÚPK s Radou PK- setkání zaměstnanců 
s vedením. 

 Vánoční trhy na Krajském úřadě- tradiční akce, probíhá ve vnitrobloku 
KÚ- účastní se střední školy zřizované PK- hlavně obory pekař, 
cukrář, truhlář, apod., které zde veřejnosti prodávají své výrobky. 
Poslední léta oslovujeme i neziskové organizace 

 Předvánoční setkání hejtmana v domovech seniorů a dětských 
domovech- vedení PK navštěvuje děti a seniory. 
 

Mgr. Remenárová dále představila ostatní činnosti oddělení marketingu. 
 
Předseda poděkoval Mgr. Remenárové za představení činnosti a pochválil 
práci na Krajském půlmaratonu, jehož se o víkendu zúčastnil. 
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     Změna termínů zasedání výboru 

 
Na 6. zasedání dne 10. 2. 2022 členové výboru odsouhlasili navýšení termínů 
zasedání Výboru pro partnerské regiony, vnější vztahy a marketing 
Zastupitelstva Plzeňského kraje.  

 
Po dohodě s vedením PK budou zachovány termíny v souladu s Plánem 
činnosti pro rok 2022 a termín následujícího zasedání bude o 1 den posunut.  

 

 pondělí 25. 4. 2022 od 15.00 hod.  

 pondělí 16. 5. 2022 od 15.00 hod. 

 pondělí 20. 6. 2022 od 15.00 hod. přesunuto na 21. 6. 2022 od 15:00 

 pondělí 12. 9. 2022 od 15.00 hod.  

 pondělí 17. 10. 2022 od 15.00 hod. 

 čtvrtek 24. 11. 2022 od 15.00 hod.  

 pondělí 12. 12. 2022 od 15.00 hod. 
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Různé 
 

Předseda informoval všechny členy výboru o odměňování členů výboru, kteří 
nejsou členové ZPK, dle platného Usnesení ZKP 14/20. Každý člen výboru 
obdržel kopii tohoto Usnesení. 

Předseda vyzval členy k dotazům, PhDr. Ing. Mgr. et Mgr. Jiří Valenta, DBA  
se obrátil s dotazem, jakým způsobem bude oživena spolupráce 
s Kazachstánem. Ing. Kozel upozornil, že pan hejtman je ve funkci pouze dva 
měsíce a k řešení této věci se brzy dostane. 

Ing. Kříže mrzí neaktivní spolupráce s Francií, Ing. Kozel odpovídá, že i nás 
mrzí, proběhly pokusy o získání partnerství jiného regionu, ale zatím 
neúspěšné. 
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Další dotaz od Ing. Kříže je směrem na Rumunsko- plánuje-li se nějaká 
spolupráce ještě v letošním roce. Ing. Kozel- pozveme je na ITEP stejně jako 
všechny partnerské regiony. Doufáme, že přijmou pozvání.  

Dotaz na Rytíře Žumberu- odpovídá předseda. Putování po 4 plzeňských 
řekách, ekologicky zaměřeno, určeno pro 1. stupeň ZŠ. Za plnění úkolů děti 
získají figurku Igráčka.  V rozpočtu 1,5 mil. Kč. Předseda ukázal první verzi. 
Příští zasedání Rady PK bude tento projekt řešit. Ing. Bednářová doplňuje, že 
to nemůže být jen pro 1. stupeň ZS, musí být pro veřejnost, akce by měla být 
na dva roky, pro celé rodiny i starší občany. Rozpočet je v současné době 
nepřijatelný. Ale jak řekl pan předseda, čekáme na vyjádření Rady PK. 
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Diskuze a závěr. 

 
Pan předseda zve tento víkend na Den ve vzduchu do Plas. 

 
Ing. Valenta upozorňuje na spolupráci s Normandií na úrovni města. Ing. Kozel 
komentuje, že o této skutečnosti ví, na toto chtěl PK navázat. 

 
Předseda vybídl členy, aby se na příště zamysleli, jak je možné zlepšit 
prezentaci PK. 

 
Předseda poděkoval všem za účast a ukončil jednání v 16:00 hodin. 
 

 
 
Zápis byl vyhotoven dne 25. 4. 2022 – počet stran: 6, počet příloh: 3 
 
 
 
 
 
 
  Šárka Batková, M.Ec.              PhDr. Ing. Mgr. et Mgr. Jiří Valenta, DBA              Pavel Javorský 

 
 
 
 
 .................  .................   .................  ..................   .................  .................  
 zapisovatel   ověřovatel zápisu   předseda výboru  


